

# 通告 Notice

HFC/2021/1225

致: 杏花邨各住戶

## 有關業主委員會委員辭任事宜

管理處於 4 月 7 日及 5 月 5 日分別收到委員黃宜小姐及鍾永源先生因個人理由辭任業主委員會委員職務，即時生效。有關委員的工作將會由業主委員會內的委員執行，不會進行補選。

我們感謝黃宜小姐及鍾永源先生在擔任委員期間的付出。如對上述事宜有任何查詢，歡迎致電 2896 4333 與我們聯絡。

杏花邨管理處  
2021 年 5 月 7 日

To: All Residents of Heng Fa Chuen

## Re: Resignation of Owners' Committee Members

Please be informed that 2 of the Owners' Committee members, namely Ms. Wong Yi, Christine and Mr. Chung, Henry tendered their resignation of residential owners' representative with immediate effect on 7 April and 5 May 2021 respectively. Their job duties will be executed by the other members of Owners' Committee and no by-election will be arranged.

The dedication of Ms. Wong and Mr. Chung is highly appreciated. Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact us at 2896 4333.

Heng Fa Chuen Management Office  
7 May 2021



通告除下日期 Notice Post Until Further Notice : 14.5.2021

